
Protokół z XXIII posiedzenia Rady Dzielnicy Czechów Północny w dniu 31.08.2021 

 

Miejsce posiedzenia: stołówka Szkoły Podstawowej Nr 16 przy ul. Poturzyńskiej 2. 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 17.34. 

Przewodnicząca posiedzenia: Przewodnicząca Rady pani Irena Szostak-Kowalczyk. 

Protokolant posiedzenia: Sekretarz pani Anna Świetlicka. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zatwierdzenie protokołów z poprzednich posiedzeń Rady Dzielnicy. 

4. Dyskusja na temat bezpieczeństwa w dzielnicy z udziałem dzielnicowych V Komisariatu Policji. 

5. Informacje Przewodniczącego Rady i Przewodniczącego Zarządu o działaniach podejmowanych 

w okresie pomiędzy posiedzeniami. 

6. Wolne wnioski, informacje i zapytania członków Rady Dzielnicy. 

7. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przebieg obrad: 

 

Ad.1) Przewodnicząca Rady otworzyła posiedzenie Rady Dzielnicy. Po sprawdzeniu listy obecności 

stwierdziła, że na 15 członków Rady obecnych jest 12 co stanowi niezbędne quorum do głosowania 

i podejmowania uchwał. Lista obecności w załączniku nr 1. Przewodnicząca Rady powitała 

przybyłych gości z V Komisariatu Policji: starszego sierżanta Łukasza Lusawę oraz młodszego 

aspiranta Piotra Dąbrowskiego. 

 

Ad.2) Przewodnicząca Rady zadała pytanie, czy są propozycje zmian porządku obrad. Nie zgłoszono 

uwag do porządku obrad. Porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad.3) Przewodnicząca Rady zadała pytanie, czy są uwagi do protokołu z XXI posiedzenia Rady 

Dzielnicy Czechów Północny. Uwag nie zgłoszono. Protokół z XXI posiedzenia Rady Dzielnicy 

Czechów Północny przyjęto jednogłośnie. Następnie Przewodnicząca Rady zadała pytanie, czy są 

uwagi do protokołu z XXII posiedzenia Rady Dzielnicy Czechów Północny. Uwag nie zgłoszono. 

Protokół z XXII posiedzenia Rady Dzielnicy Czechów Północny przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad.4) Przewodnicząca Rady oddała głos panu Piotrowi Zyganowi, który powitał gości i nadmienił, 

że są zaproszeni m.in. na wniosek pani Zofii Pituchy. Pani Zofia Pitucha przedstawiła dzielnicowym 

problemy z osiedla Paderewskiego, m.in: 

- blokujące miejsca parkingowe wraki samochodów, 

- pomiędzy ul. Szwajcarską 9 a placem zabaw kierowcy często jeżdżą chodnikiem, 

- na osiedlu jest osoba, która strzela z wiatrówki w godzinach porannych, 

- odbywające się nielegalnie „wyścigi” motocyklowe na ul. Choiny, 

- powracający problem osób bezdomnych śpiących na klatkach schodowych. 

Pan Arkadiusz Ligęza zwrócił uwagę na dewastację elewacji na budynkach przez tzw. graficiarzy. 

Przewodniczący Zarządu przedstawił również miejsca zgłoszone przez mieszkańców jako 

niebezpieczne: siłownia na wolnym powietrzu pomiędzy ul. Symfoniczną a ul. Paryską oraz okolice 

wieżowców na ul. Śliwińskiego (przy przychodni, przy stole do ping ponga zbierają się panowie 

zaczepiający przechodniów). Pani Halina Warchocka zwróciła uwagę, że przydałyby się częstsze 

patrole w Parku Czechów (na wysokości Żelazowej Woli 15 i 17) oraz na ul. Żywnego. 

Członkowie Rady chcieli również wiedzieć czy są przyjmowane przez Policję zgłoszenia anonimowe 

oraz jaki jest późniejszy tok postępowania dotyczący zgłaszanej sprawy. 

Przedstawiciele Policji zapewnili, że wiedzą o problemach i miejscach niebezpiecznych w dzielnicy. 

W miarę możliwości są one patrolowane - ale głównymi problemami w tym przypadki są brak 



samochodów oraz braki kadrowe. 

Po dyskusji Przewodnicząca Rady pożegnała gości. 

  

Ad.5) Informacje Przewodniczącego Rady i Przewodniczącego Zarządu o działaniach 

podejmowanych w okresie pomiędzy posiedzeniami. 

Przewodniczący Zarządu poinformował, że: 

- miejsca parkingowe na ul. Szpinalskiego z rezerwy celowej zostały wykonane, natomiast 

doświetlenie skrzyżowania ul. Poturzyńskiej i Żelazowej Woli oraz parking przy ul. Harnasie zostaną 

wykonane do końca października, 

- dzielnicowy Straży Miejskiej przeprowadził  dwa razy akcję ulotkową w sprawie parkowania 

samochodów przy skrzyżowaniach na osiedlu Choiny, 

- PGE umyło oprawy oświetleniowe. 

Otrzymaliśmy odpowiedź  z ZTM w sprawie taryfikatora biletów. Wg. ZTM jest to sprawa 

ogólnomiejska i nie muszą tego tematu konsultować z Radą Dzielnicy. Otrzymaliśmy również 

odpowiedź w sprawie przedłużenia trasy autobusu linii 40 do pętli na ul. Paderewskiego. Ewentualna 

zmiana będzie możliwa po analizie przejazdów testowych oraz gdy znajdą się środki na ten cel. 

Ponadto otrzymaliśmy odpowiedzi: 

- z ZDM w sprawie audytu zieleni, 

- z WZDiM w sprawie zaopiniowania organizacji ruchu na os. Choiny. 

Czterem osobom z Rady przydzielone zostały loginy do komputera w lokalu Rady. 21 września br. 

planowane jest posiedzenie z udziałem radnych miejskich. Pani Małgorzata Wielgosz poinformowała, 

że 03.09.2021 o godz. 17.00. w Klubie Miniatura na. ul. Śliwińskiego 1 odbędzie się spektakl 

finansowany z rezerwy celowej. 

 

Ad.6)  Wolne wnioski, informacje i zapytania członków Rady Dzielnicy. 

Pani Małgorzata Wielgosz poprosiła o zamieszczenie na stronie internetowej Rady zaproszenia na 

spektakl. 

Pani Zofia Pitucha zawnioskowała o odmalowanie miejsca parkingowego dla niepełnosprawnych 

przy ul. Paderewskiego 4. Pani Halina Warchocka wnioskowała o pismo w sprawie usunięcia 

połamanych przez nawałnicę drzew na terenie Przedszkola Nr 75. Pan Jakub Paruch poinformował, 

że nie odbędzie się kolejna edycja biegu. 

 

Ad.7) Posiedzenie zakończono o godz. 19.35. 

 

Protokołowała /-/ Anna Świetlicka . 

 

Protokół zatwierdzono na Posiedzeniu Rady Dzielnicy w dniu 12.10.2021 r. 

 

Przewodnicząca Rady Dzielnicy Czechów Północny /-/ Irena Szostak-Kowalczyk 

Załączniki: 

1. Lista obecności. 


